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اقتصاد کیش-مرتضی بانک مشاور رئیس جمهور 
و دبیر شــورای عالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی و ویژه 
اقتصادی، در بازدید از کارخانه زمهریر و مبلمان ســازی 
شرکت سام چوب کیش، مجتمع های مسکونی پرشین2 
و خانــه، هتل پانوراما؛ جزیــره کیش و ارس را به عنوان 
مناطق پیشرو در توسعه و پیشرفت پروژه های عمرانی با 
افزایش حجم سرمایه گذاری میان دیگر مناطق آزاد کشور 
بر شــمرد و گفت: در آینده نزدیک مجموعه پروژه های 
مناطق آزاد توسط رییس جمهور افتتاح و به بهره برداری 
خواهد رســید که بالغ بر 5 هزار و 800 میلیارد تومان در 

آنها سرمایه گذاری شده است. 
بانــک در ادامه تصریح کرد: این پروژه ها مجموعه 
هایــی از بخش های تولیدی، هتل، مخازن ذخایر نفت و 
فرآورده های نفتی، اســکله ها،پروژه نیروگاهی و طرح 
های کشــاورزی هستند که بیستم شهریور توسط رئیس 
جمهور از طریق ویدئو کنفرانس به بهره برداری خواهد 

رسید. 
 بــه گزارش اقتصاد  کیش، وی در خصوص میزان 
حجم ســرمایه گذاری در مناطق آزاد کشــور به ویژه در 
جزیره کیش گفت: خوشــبختانه مناطق آزاد در ســال 
گذشته بیش از 60 درصد نسبت به سال 97 حجم افزایش 
ســرمایه گذاری را داشته است که در این میان بیشترین 

حجم سرمایه گذاری در مناطق آزاد کیش و ارس بود.
وی با بیان این که در حوزه اشتغال با اجرای 4 برنامه 
در قالب اقتصاد مقاومتی موفق عمل کردیم اظهار داشت: 
علیرغم محدودیت های ناشــی از تحریم ها توانســتیم 
برنامه های اقتصاد مقاومتی را اجرا کنیم و حجم سرمایه 

گذاری را در این مناطق افزایش دهیم. 

دبیر شــورای عالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی و 
ویژه اقتصادی افزود: متاســفانه به دلیل شــیوع بیماری 
کرونا به خصوص در ایام اسفند ماه سال گذشته و نوروز 
امســال با کاهش گردشگری مواجه شدیم که با اهتمام به 
رعایت پروتکل های بهداشتی می توانیم با موفقیت از این 
بحران نیز عبور کنیم و شــاهد رشد و شکوفایی صنعت 

گردشگری باشیم.
مشــاور رئیس جمهور خاطر نشان کرد: از خرداد 
سال جاری نسبت به سال گذشته در مقایسه ماه به ماه یک 
درصد نسبت به ماه سال گذاشته شاهد افزایش گردشگر 
در این منطقه هســتیم و همچنین جریان سرمایه گذاری 

در مناطق آزاد رضایت بخش بوده است. 
مرتضــی بانــک میزان ســرمایه گــذاری بخش 
خصوصــی مناطق آزاد را در ســال 98 بیش از 10 هزار 
میلیارد تومان عنوان کرد و اظهار داشــت: نسبت به سال 
97؛ 6 هزار و 800 میلیارد تومان به ارزش ارزی نزدیک به 
200 میلیون دلار در  پروژه های مناطق آزاد کشور سرمایه 

گذاری شده است.
وی گفت: علیرغم تحریم های ظالمانه دشــمنان، 
همچنان فعالین اقتصادی علاقمند به ســرمایه گذاری در 
بازار داخلی و صادرات هســتند و امسال نیز شاهده این 
روند سرمایه گذاری در مناطق آزاد کشور خواهیم بود. 

حجم سرمایه گذاری عمرانی و زیر بنایی 
در جزیره کیش  افزایش داشته است 

دبیر شورای عالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی:
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اقتصاد کیش- دو پروژه فیبر نوری 
جزیره کیش با هدف ایجاد زیرساخت های 
کیفیت بخشی به ارتباطات پایدار در کسب و 
کار ها و بهبود شــرایط ارتباطی کیشوندان و 
تحقق ایده شهر هوشمند بیستم شهریورماه 
توســط رئیس جمهــور از طریــق ویدئو 

کنفرانس افتتاح می شود. 
به گزارش اقتصاد  کیش، امیر سوداگران 
مدیر فناوری و اطلاعات سازمان منطقه آزاد 
کیش از افتتاح دو پروژه زیرساختی به منظور 
ایجاد شهر هوشــمند، همچنین پیاده سازی 
شبکه 5G در این منطقه آزاد خبر داد و گفت: 
دو پروژه زیرســاختی فیبر نوری با هزینه ای 
بالغ بر یک هزار میلیارد ریال طی 2 سال گذشته در دستور کار مدیریت فن آوری اطلاعات و 
ارتباطات سازمان منطقه آزاد کیش قرار گرفت که خوشبختانه عملیات هر دو پروژه به اتمام 
رسیده است و بزودی شاهد افتتاح پروژه ها و آغاز خدمت رسانی به ساکنان و صنوف مختلف 
در این منطقه خواهیم بود. وی با اشاره بر لزوم اهمیت پایداری ارتباطات جزیره کیش با سرزمین 
اصلی اظهار داشــت: مکاتبات و مذاکرات متعددی از ســوی سازمان منطقه آزاد کیش با وزیر 
ارتباطات و فناوری اطلاعات، مبنی بر ضرورت ایجاد فیبرنوری دریایی پشتیبان انجام شد که با 
مساعدت وی، این طرح در اولویت برنامه های شرکت ارتباطات زیرساخت کشور قرار گرفت 
و با اتمام این پروژه ها در بیستم شهریور این دو طرح زیر ساختی به بهره برداری خواهد رسید.  
وی در خصوص گام نخست عملیات اجرایی survey دریایی از جزیره کیش تا حد فاصل 
بنادر چارک – گرزه، اظهار داشــت: شرکت ارتباطات زیرساخت کشور با همکاری سازمان 
منطقه آزاد کیش اجرای پروژه فیبرنوری دریایی به طول تقریبی 23 کیلومتر، انجام شده است.

مدیر فناوری و اطلاعات سازمان منطقه آزاد کیش با بیان این که گام دوم اجرای طرح با 
هدف توسعه شبکه فیبر نوری درون جزیره و به منظور ارتقاء کمی و کیفی خدمات ارتباطی 
ثابت و سیار انجام شده است افزود: قرارداد مشارکت در احداث و بهره برداری از تونل ارتباطی 
کیش؛ به روش ساخت، بهره برداری و انتقال فی مابین این سازمان و شرکت فناپ تلکام منعقد 

شد و هم اکنون به نتیجه رسیده است.
گفتنی اســت مطالعات و طراحی شبکه زیرســاخت فیبرنوری جزیره کیش، عملیات 
ترنچینگ، حفاری و ترمیم مســیر به طول تقریبی 75 کیلومتر، نصب میکروداکت در بخش 
Backbone شبکه به طول تقریبی 65 کیلومتر، اجرای کابل خاکی در بخش نقاط اتصال نهایی 
)Node( به طول تقریبی 10 کیلومتر،  نصب 140 عدد کابینت خیابانی )ODC(، ارسال کابل 
به روش Air Blowing در بخش Backbone شبکه، نصب تجهیزات Passive شبکه 
در ODC ها و Node ها، فیوژن تارهای فیبر نوری و همبندی شــبکه طراحی شــده، انجام 
 Network و As-Built ، Port Mapping تهیه نقشه ،OTDR و VFL آزمایش های
Diagram و سایر اطلاعات فنی مورد نیاز نیز از جمله توافقات و مراحل انجام شده توسط 

شرکت فناپ تلکام است.

اقتصاد کیش- دبیر شورای عالی مناطق آزاد تجاری، 
صنعتی و ویژه اقتصادی گفت: تشکیل پارلمان زنان اقدامی 
ارزشــمند، زیربنایی، اجتماعی و اهتمام به جایگاه جامعه 

زنان کیش است 
به گزارش اقتصاد  کیش، مرتضی بانک مشاور رئیس 
جمهور و هیئت همــراه با حضور مدیرعامل، معاونین و 
برخی از مدیران ســازمان منطقه آزاد کیش، در آئین افتتاح 
مجموعه پارلمان زنان کیش، بر لزوم اهمیت جایگاه جامعه 
زنان کیش تاکید کرد و گفت: باید این اقدام مهم و ارزشمند 
اجتماعی به عنوان یک الگو در سطح کشور گسترش یابد. 
در این مراســم عالمه خســروی رئیس اداره امور 
زنان کیش با بیان این که  پارلمان زنان کیش طبق دســتور 
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش و بر اساس جمعیت 
زنان این منطقه تشــکیل شده اســت گفت: با بررسی و 
مطالعات جمعیت زنان و به تناســب ســهمیه به ازای هر 
100 نفر از اعضای هر قشــر سهمیه عضویت در پارلمان 

اختصاص یافته است.
خســروی اعضای این پارلمان را صنوف مختلف 
شامل زنان خانه دار، فعالان اجتماعی، آموزش و پرورش، 
دانشجویان و دیگر اقشار مختلف جامعه بر شمرد و اظهار 
داشت:  پارلمان زنان کیش در قالب 5 کمیسیون" فرهنگی 
اجتماعی، گردشــگری و اقتصادی، آموزش و پژوهش و 
توانمند سازی، حقوقی و سلامت و خانواده" فعالیت خود 

را آغاز کرده است. 

وی در ادامه افزود: اعضای مجمع عمومی بر اساس 
تخصص در کمیســیون های پارلمان عضو هستند و این 
مجمع دارای یک هیئت رئیســه 7 نفره، متشکل از رئیس، 
نائب رئیس، دبیر، ســخنگو و سه نفر عضو هیئت رئیسه 

است. 
رئیس اداره امور زنان کیش در خصوص شــیوه نامه 
پارلمان زنان که در قالب نقشه راه و فعالیت پارلمان تدوین 

شــده است تصریح کرد: این شــیوه نامه پس از ارسال به 
اقشار مختلف جامعه و نمایندگان و با جمع بندی نظرات 
و پیشنهادهای ارائه شده در نهایت به تصویب رئیس هیئت 
مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش رسیده است. 
گفتنی است: پارلمان زنان کیش در قالب یک مجمع 
مشــورتی، مطالبات زنان جامعه را بررسی و بومی سازی 

می کند و به نهادهای زیربط ارائه می شود.

اقتصاد کیش- مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی و 
اقتصادی کشور گفت: واردات کالاهای گروه چهار، با تعیین سهمیه و سقف مشخص برای هر 

منطقه تا 850 قلم کالا  بزودی آزاد می شود. 
مرتضی بانک در جریان بازدید از پروژه های عمرانی قشم و در پاسخ به سوالی  مبنی بر 
ترخیص بار کالاهای گروه چهار در مناطق آزاد بیان کرد: برخی کالاهای گروه چهار امکان تولید 
در داخل کشور را داشت و دولت برای مناطق آزاد کارگروهی پیش بینی کرد تا با سهمیه ارزی 
تعیین شده و تعداد قلم کالای مشخص، برخی دیگر از کالاها را از این موضوع مستثنی کند. وی 
ادامه داد: پروســه تصویب و ابلاغ این مصوبه که دغدغه مردم، کســبه و بازاریان را فراهم کرده 
بود به علت برخی مشکلات و ایرادات در وزارت صمت و بانک مرکزی معطل مانده بود که با 
حل و فصل آن، به زودی این مشکل نیز حل خواهد شد. مشاور رییس جمهور با عذرخواهی 
از مردم و فعالیت اقتصادی مناطق آزاد، اطمینان داد: با افزایش رونق تولید داخل، جلوگیری از 
خروج ارز و همچنین واردات کالاهای مورد نیاز، بتوان شرایط بازار را نیز به نقطه تعادل رساند 
تا نیارهای مردم نیز برطرف و زمینه آرامش فعالیت اقتصادی و کسبه و تجار نیز فراهم شود. وی 
همچنین با بیان اینکه نرخ بیکاری قشم هم اکنون 4 و 8 دهم درصد است، افزود: امیدواریم تا 

بهار 1400 و بهره برداری از پروژه های عظیم در قشم، این رقم به سه و نیم درصد تقلیل یابد.
بانک، ادامه داد: اثر اجتماعی پروژه هایی که در منطقه آزاد قشم است، قابل توجه است و 
انتقال تجربیات و دانش فنی به مردم بومی سرمایه گرانقدری است که با تاثیرگذاری کلان این 
پروژه ها در اقتصاد ملی، ارزش اقتصادی و اجتماعی آن برای آحاد مردم کشــور،  گرانقیمت 
تر است. وی بیان داشت: میزان سرمایه گذاری ریالی در مناطق آزاد در سال 96 بیش از 4800 
میلیارد تومان، در سال 97 به 6700 میلیارد تومان و این میزان در سال 98 به 10 هزار میلیارد تومان 

افزایش یافته است و خوشبختانه این سرمایه گذاری در بخش هایی بوده که واردات داشتیم.
بانک اذعان کرد: خدماتی که منطقه آزاد قشــم در روســتاها با ساخت کمپ، خانه های 
بومگردی، آبرســانی، راهســازی و عمرانی انجام داد کم نظیر است و تحولات بسیاری ایجاد 
کرده که سرمایه گرانقدری برای مردم و آینده منطقه است.  وی همچنین پروژه های قابل افتتاح 
توسط ریاست جمهور را 18 پروژه اعلام کرد و افزود: با سرمایه گذاری 14 هزار میلیارد ریال 
و سرمایه گذاری ارزی 600 میلیون یورو، قشم یکی از مناطق آزادی خواهد بود که پروژه های 
کلان و استراتژیکی را در خود جای خواهد داد. دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی و 
اقتصادی کشور همچنین بیان داشت: این میزان سرمایه گذاری، زمینه اشتغال برای سه هزار و 
950 مفر را فراهم کرده که نقش بی بدیلی در اشتغالزایی و کارآفرینی خصوصا در ایام کرونا و 
تحریم ها و مشکلات اقتصادی کشور ایفا می کند. وی گفت: در مناطق آزاد و ویژه 376 پروژه 
تعریف شــده بود که مجموعه قشم، نشــان می دهد قابلیت ها و خدمات رد سطوح مختلف 

خدماتی، گردشگری و تولیدی به خوبی درخشیده است.
بانک گفت: احداث پایانه های مهم نفتی، ایجاد نیروگاه های برق، هتل های 4 ســتاره، 
واحدهای تولیدی و صنعتی، بنکرینگ و اسکله های مربوطه و سوخت رسانی از جمله پروژه 
هایی اســت که در حال انجام اســت. وی با بیان اینکه در حوزه اسکله سازی و پالایشگاه نفت 
شاهد اقدامات درخشانی در قشم بوده ایم، افزود: پالایشگاهی در قشم با ظرفیت 35 میلیون لیتر 

و در مرحله دوم نیز با همین میزان ظرفیت کلنگ زنی خواهد شد.
مشــاور رییس جمهور، قشم را کارگاه عمرانی بزرگ توصیف کرد که مرحله به مرحله 
سرمایه گذاری های کلان در آن به بهره برداری می رسند و خدمات و زحمات مجموعه فعالین 
اقتصادی و مدیرعامل منطقه ازاد قشم، به بار می نشیند. وی ادامه داد: با بهره برداری هتل های 
ســه تا چهار ســتاره، منطقه قشم یکی از قطب های گردشگری است که می توان در پساکرونا 

فرصت های بیشتری را نصیب قشم کند.

مرتضی بانک در سفر به قشم:

واردات کالاهای گروه ۴ به مناطق 
آزاد، آزاد می شود

دفتر  پارلمان زنان  کیش افتتاح شد  

اقتصاد کیش- ســخنگوی شورای 
ســلامت کیش اعلام کرد که سال تحصیلی 
جدیــد در جزیره کیش کامــلا به صورت 

غیرحضوری برگزار خواهد شد. 
 به گــزارش اقتصاد کیش محمدرضا 
رضانیا در گفت وگو با ایرنا با اعلام با اشــاره 
به تصمیم ستاد ملی مقابله با کرونا گفت: از 
آن جایــی که جزیره کیش در وضعیت قرمز 
کرونا به سر می برد، بنابراین کلیه کلاس های 
آموزشــی به صورت غیرحضوری برگزار 
می شــوند. با این وجود مدیــران و معلمان 
در مدارس حضور خواهند داشــت. وی در 
خصوص شرایط کلاس اولی ها نیز گفت: با 

توجه به اهمیت ارتباط معلم و دانش آموز برای این دســته،  قرار شــده است آموزش وپروش 
برنامه ریزی لازم را برای دو روز حضور آنها در مدرسه انجام دهد. به گفته رضانیا در صورت 

تغییر شرایط به زرد یا سفید، برنامه مدارس متناسب با شرایط جدید تغییر خواهد یافت.
تاکنون 14 نفر در جزیره کیش به علت ابتلا به ویروس کرونا جان خود را از دست داده اند.

سخنگوی شورای سلامت کیش:

کلاس ها در کیش کاملا 
غیرحضوری برگزار می شوند 

   مشــاور رئیس جمهور گفت: جزیره کیش و ارس میان دیگر مناطق آزاد کشــور بیشترین رشد سرمایه گذاری در 
بخش های عمرانی، زیر بنایی و اقتصادی را به خود اختصاص دادند 
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مدیر فناوری و اطلاعات سازمان منطقه آزاد کیش:

دو پروژه زیر ساختی در جزیره 
کیش به بهره برداری می رسد

با حضور دبیر شورای عالی مناطق آزاد؛

 من از طرف تعدادی از اولیاء دانش آموزان یکی از مدارس  شــناخته شــده و با 
ســابقه کیش با شــما تماس می گیرم. خودتان که بخوبی در جریان شرایط تحصیلی 
امســال دانش آموزان هســتید ، با توجه به اعلام ســتاد ملی کرونا و بخشنامه وزارت 
آموزش و پرورش هنوز هیچ چیز مشخص نیست که آیا در نیمه دوم شهریور یا اول 
مهر ماه شــرایط و وضعیت ســفید باشد یا قرمر؟ که آیا اصلًا اجازه تشکیل کلاس ها 
داده شــود یا خیر؟ اما من وقتی به مدرســه محل تحصیل فرزندم مراجعه کردم گفتند 
شهریه را باید طبق  تعرفه شرایط عادی یعنی تشکیل کلاس حضوری پرداخت نماییم 
آن هم با درصدی افزایش نســبت به ســال قبل!. درحالی که اصلًا وضعیت مشخص 
نیست آیا کلاس ها تشکیل بشود یا خیر؟ در ثانی شنیده ایم سازمان منطقه آزاد کیش 
بعلت شرایط کرونا تسهیلاتی را برای این موسسات که مدارس  زیرنظر آنها اداره می 
شــود درنظر گرفته اما متاســفانه مدارس نه تنها این تسهیلات را  بطور متناسب برای 
دانش آموزان مدنظر قرار نداده اند که طبق روال معمول درصدی هم مثل ســال های 
قبل به هزینه ثبت نام اضافه کرده اند و با همان شرایط دریافتی شرایط معمول و عادی 
!. لطفاً از کســانی که متصدی این امور در ســازمان منطقه آزاد کیش و اداره آموزش و 
پرورش هستند تقاضامندیم به این موضوع ورود کنند و به این مشکل رسیدگی کنند. 
حداقل انتظار این است  منصفانه تر عمل شود و تا روشن شدن موضوع حداقل  موقتا 
مبلغی علی الحساب جهت ثبت نام دانش آموزان گرفته شود تا تکلیف مشخص شود 
،یا باتوجه به اینکه عمده کلاس ها غیرحضوری وبصورت  مجازی خواهد بود مبلغ 
کمتــری از دانش آموزان اخذ گردد. امیدواریم این موضوع مورد رســیدگی جدی و 
فوری مسئولان سازمان منطقه آزاد کیش و اداره آموزش و پرورش  کیش قرار گیرد.

لازم به یادآوری اســت نام مدرســه فوق  که زیرنظر یکی از موسسات آموزشی 
فعال در  کیش اداره می شود در دفتر روزنامه محفوظ است.

درد دل یک ولی  دانش آموز 
در مورد شهریه مدارس کیش

اقتصاد کیش- نماینده هرمزگان در 
مجلس شــورای اســلامی با اشاره به اظهار 
نظــر اخیر یکی از نمایندگان اســتان فارس 
مبنی بر الحاق بخــش هایی از هرمزگان به 
فارس، گفت: از یکپارچگی و تمامیت ارضی 
هرمــزگان با تمام وجود دفاع خواهیم کرد و 
قطع به یقین اجــازه نخواهیم داد این اتفاق 
صورت گیرد و مطمئنا نمی گذاریم هیچ مقام 
مســئولی چنین اجحافی در حق هرمزگان 
انجام دهد.  حســین رئیســی افزود: اخیرا 
یکی از نمایندگان اســتان فارس در مجلس 
شورای اسلامی اظهار نظری راجع به الحاق 
روستاهایی از هرمزگان به استان فارس داشته 

اند که نمی دانیم انگیزه آقایان از این کار چیست که هرچند وقت یکبار به این مسئله دامن می زنند 
و نگرانی ها و دغدغه هایی را برای مردم هرمزگان ایجاد می کنند. نماینده مردم شرق هرمزگان در 
مجلس شورای اسلامی، بیان کرد: کسانی که این موضوع را دنبال می کنند و در تبلیغات انتخاباتی 
خود این وعده را به مردم داده اند طبق کدام قانون و مقرراتی به خود حق می دهند که از جیب 
خلیفه بذل و بخشش  کنند و تکه ای از استان دیگر را با تشخیص و نظر خودشان به استان دیگر 
و کنند. وی، اظهار کرد: از یکپارچگی و تمامیت ارضی هرمزگان با تمام وجود دفاع خواهیم کرد 
و قطع به یقین اجازه نخواهیم داد این اتفاق صورت گیرد و مطمئنا نمی گذاریم هیچ مقام مسئولی 
چنین اجحافی در حق هرمزگان انجام دهد. عضو کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی، 
گفت: اگر سرمایه گذارانی از دیگر استان ها و حتی استان فارس تمایل به سرمایه گذاری در 
سواحل هرمزگان را دارند طبق قانون و مقررات هیچ محدودیتی برای فعالیت آن ها وجود ندارد 
و راه برای آنان باز است. رئیسی، خاطرنشان کرد: مالکیت این مناطق از قدیم الایام همواره برای 
استان هرمزگان بوده و خواهد بود و هیچگونه تغییری در جغرافیای هرمزگان را نمی پذیریم. 
روزهای گذشته یکی از نمایندگان استان فارس در مجلس شورای اسلامی در نشستی خبری 
دسترسی فارس به دریا از طریق الحاق بخشی از هرمزگان به این استان را از مسائل مهم منطقه 

دانسته و گفته این مهم را با جدیت پیگیری می کنم که به سرانجام برسد.

نماینده هرمزگان در مجلس:

هیچگونه تغییری در جغرافیای 
هرمزگان را نمی پذیریم

اقتصاد کیــش- سرپرســت اداره 
آمــوزش و پرورش کیش از نواخته شــدن 
زنگ مجازی آغاز ســال نو در ساعت 8:30 
بامداد شنبه 15 شــهریور) امروز( در شبکه 
شاد با حضور مســئولان جزیره کیش خبر 
داد.  پرویز حیــدری راد تصریح کرد: برای 
سه ســناریو در وضعیت کرونا آماده هستیم 
و با توجه به قرمز اعلام شدن وضعیت کیش 
توسط شورای سلامت، دو هفته ابتدایی سال 
جدید تحصیلی به صــورت کاملا مجازی 
برگزار خواهد شــد و بعد از آن، هر دو هفته 
یکبار براساس اعلام وضعیت کیش توسط 
شورای سلامت، درباره ادامه سال تحصیلی 

تصمیم گیری خواهد شد. سرپرست اداره آموزش و پرورش کیش درباره حضور کلاس اولی 
ها بیان کرد: با توجه به نیاز ارتباط بین معلم و دانش آموز، کلاس اولی ها به صورت تک تک و 
با هماهنگی والدین در ساعاتی از هفته در کلاس حضور پیدا خواهند کرد تا از نزدیک با معلم 
و محیط کلاس خود آشنا شوند. وی همچنین از ضدعفونی مدارس جهت حضور مدیران و 

کادر آموزشی مدارس خبر داد.

سرپرست اداره آموزش و پرورش کیش  اعلام کرد:

آغاز سال نو تحصیلی در کیش با 
نواخته شدن زنگ مجازی 

در شبکه شاد

نکته...
تجدید چاپ


